
Zápis č. 04/13 z jednání Komise Životního prostředí konané dne 14.6.2013  
 
Přitomni:  Vítězslav Pantlík 
  Tomáš Berka 
  Martin Tvardek 
 
Hlavním obsahem tohoto jednání byla akce úklid obce, kterou obec s Komisí ŽP a 
skauty pořádala pro širší veřejnost.  
 
Při této příležitosti jsme posoudili i stav stromu, který žádal žadatel ke skácení 
v lokalitě u nádraží – jedná se o lípu. Její zdravotní stav není ideální, proto nemáme 
nic proti jejímu skácení.  
 
Na akci Úklid obce dorazilo do 20 účastníků – včetně malých skautek. Podařilo se 
nám uklidit celkem dost odpadu. Kdyby bylo více účastníků, tak by se toho zřejmě 
uklidilo více. Uklízeli jsme v lokalitě kolem řeky od Kurky až po zelený most. Největší 
část odpadků byla mezi Zanzibarem a Kačabarem na skalické straně – zřejmě se 
jedná o část, kde jsou pouze rekreanti, kteří nejsou tak spjati s okolní přírodou a 
nejsou to osoby, které zde bydlí trvale.  
 
Poděkování patří všem, kteří se zúčastnili. 
 
 
Zapsal: Vítězslav Pantlík  
 
 
 
       Vítězslav Pantlík 
       předseda KŽP 
 


